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 6פרוטוקול מס' 

 מישיבת ועדת תחבורה ובטיחות בדרכים

   28.10.2020רביעי י' בחשון תשפ"א שהתקיימה ביום 

 משתתפים: 

 ומשנה לראש העיריו"ר הוועדה  - סבירסקי-ד"ר רויטל שורץ

 מהנדס העיר, חבר הוועדה מ"מ   -   איגור שמינוביץמר 

 מנהלת מחלקת פיקוחחבר ועדה,  -   מר שלום לוינזון

 המטה לבטיחות בדרכים  מנהלחבר ועדה,  -   מר שמחה בר 

 חבר הועדה  -   מר יוסי ברבי 

 שיטור עירוני  -  מר מאור מילכמן 

  מזכירת הוועדה  -   גב' גלית ספיר

 בזום: וזמניםמ

 תעשיה  אזורחברת ועדה, מנהלת מינהלת   -  גב' סימה הרשמן 

 מנהל אחזקה -  מר עופר אלביליה 

 נציג ציבור -   מר יופה טוביה 

 נציג ציבור -   מר אריה שטיין 

 נציג ציבור -   מר מיקי קמני .

 נציג ציבור -   מר מנשה לוי 

 נציג ציבור -   מר מיכאל דוד 

 נציג ציבור -   מר אבי נוימרק 

 נציג ציבור -   מר טוביה יופה 

 נציג ציבור -   מר ישראל ארד

 נציג ציבור -   מר חיים אוחנה 

 תושב  -   מר אלון סבן 

 תושב -   מר משה פיינטוך
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 סבירסקי:-ד"ר רויטל שורץ

 התרגשות גדולה ב 6 מתכבדת לפתוח את ישיבת ועדת תחבורה ובטיחות בדרכים מספר .ערב טוב

מהנדס העיר אשר מינויו אושר בישיבת מועצת  מברכת את ממ. לאחר תקופה ארוכה שלא נפגשנו

 העיר:

תחבורה  איגור היקר, עם כניסתך לוועדה תלווה אותך ברכתי וברכת חברי וועדת"

 .  "לברכה והצלחה –ובטיחות בדרכים 

 

  מ"מ מהנדס העיר: –מר איגור שמינוביץ  .1

 :עם ראש העירדיווח מפגישת שרת התחבורה ובטיחות בדרכים 

 קרית ביאליק במסגרת עבודות המטרונית לאורך איזור התעשיה  4כביש  .1

 ק"מ משדרות חן עד למחלף כרי נעמן  1.5מדובר על במסגרת עבודות מטרונית עכו 

 הכולל פיתוח, חניות, שבילי אופניים וכו'.

 

 והפיכתו למחלפון מפרידן אפקתכנון קידום  .2

ייעודו להקל על כניסה לשכונות החדשות בקרית ביאליק אנו ביקשנו מול  המפרידן

 נו מקור תקציבי במסגרת הסכם הגג ותקציבי הדיור. לרמ"י למצוא 

 

"נאות אפק" הכלולה בהסכם הגג בין עיריית קרית תוואי מטרונית שכונת תכנון  .3

 ביאליק לממשלת ישראל

  ,מצפון עד דרום ברחוב נעמי שמר בנויה תשתית למטרונית במרכז שכונת נאות אפק

פנינו עם בקשה לנצל את כל הרוחב ואורך הרחוב הנ"ל לפיתוח המקום כולל גינון, 

 ספסלים, שבילים, הצללות וכו'.  

 

 שיקום וסלילה מחדש של רחוב דרור .4

  ,פיתוחהוגשה בקשה כולל אומדן  למשרד התחבורה לחידוש רחוב דרור כולל עבודות 

 אספלט, מדרכות מעברי חציה וכו.

  

 רוכבי אופנים היקפי גבעת הרקפות  שביל .5

שביל האופניים נמצא בשלבי סיום כולל פיתוח וכולל התחברות לשביל אופניים קיים 

 דרך מעבר מוגבה בדרך בגין וכך סוגרים את המעגל. 

 

 מר שמחה בר –  2020-2017דוח תאונות דרכים לשנים  .2

  2017-2020שמחה הציג בעזרת מצגת פירוט על תאונות בעיר בשנים 

 . תוך שימת דגש על ריבוי פגיעה בהולכי רגל ובעיקר באוכלוסיה הוותיקה

   .המצגת מופיעה באתר העירייה
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  מר שמחה בר  –תוכנית הסברה ואופניים חשמליים  .3

 באופניים חשמלייםבטוחה  לרכיבה םשמחה הציג את תמצית הכללי

 מי רשאי לרכוב, היכן מותר לרכוב, האם חובה לחבוש קסדה וכו'  :כדוגמא

 הפירוט לכל השאלות כולל תשובות נמצא באתר העירייה בפרק בטיחות דרכים. 

 פניות ציבור .4

 

 מ"מ מהנדס העיר –מר איגור שמינוביץ  –דיווח צומת המכבים / נילי . 1

 בדיקת יועץ תנועהלאחר ומת הנ"ל אובחנו בעיות בטיחותיות, בצ

 נשלחה בקשה למשרד התחבורה לאישור מחדש.

 

 מ"מ מהנדס העיר –מר איגור שמינוביץ  –דיווח צומת דן/מנשה  .5

 הוגשה בקשה למשרד התחבורה לשינוי הקטע של הכביש הקטן והפיכתו לחד סיטרי. 

 

 14.7.2020  – ה מתאריךלנכים  המלצות ועדת המשנה

 לאשר. : הוחלט

 10.9.2020  –  לנכים מתאריך ההמשנה המלצות ועדת 

 לאשר. הוחלט:

 14.7.2020 – המשנה לתחבורה מתאריך ההמלצות ועדת 

   לאשר : הוחלט

  27.10.2020אוקטובר  –יוני  – המשנה לתחבורה מתאריך ההמלצות ועדת 

  לאשר : הוחלט

 

מהסיבה  מבקש פסי האטה ברחוב ה.סאלד –רחוב ה.סאלד  –מר אלון סבן התושב  .6

 . והם מסכנים הולכי רגלואוטובוסים נוסעים במהירות מופרזת טרקטורונים שרכבים 

 : הבקשה תיבחן במסגרת מיפוי תמרור עיר לפסי האטה. החלטה

 

בדרך רבין בעלייה לגבעה אנשים נוסעים  –צומת רבין  -  מר משה פיינטוךהתושב  .7

בצד השני של ליד גני הילדים בשכונת הפרפר  ,במהירות מופרזת מבקש לשים פסי האטה

 . הכביש מבקש לשים בסי האטה גם כן 

 תבחן האפשרות לשים תמרור על הגבלת מהירות בעליה לגבעה.  החלטה:

 הבקשה תיבחן במסגרת מיפוי ותמרור עיר לפסי האטה .

 

 גדר לאורך כל שביל ההליכה על הגשר בעליה לגבעה.  בניית אבקש לבחון  – מר יוסי ברבי
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הועבר לבדיקת וועדת המשנה  –רחוב צר  –ברחוב חצב חונים בשני הכיוונים  – מר מיכאל דוד

 לתחבורה.

 מילכמן : שמחה בר, מאור יישום רכיבה בטוחה באופניים חשמלייםתוכנית  – אופניים חשמליים

 .ישראל ארדו

 

       _____________________ 

 סבירסקי-ד"ר רויטל שורץ                                                                                                         

 העיר והמשנה לראש+יו"ר הוועדה 

 

 


